

## 12% off Qatar Airways with meem Credit Cards

- Valid for customers who hold meem VISA credit card (Infinite, Signature, Platinum and meemMRSOOL).
- Valid for flight bookings made between March 31 till July 31, 2024, with travel validity by 30 September 2024. All travel must be completed before 30 September 2024.
- This offer is valid exclusively for bookings made through qatarairways.com for trips originating from the Kingdom of Saudi Arabia. It is applicable for qualified meem VISA card holders who use the promo code 'VISA24'.
- No minimum amount required for this offer.
- Payment should be made online using a valid meem VISA credit card at the time of booking.
- This discount is only applicable on base fare and excludes taxes.
- Black outs are applicable (The travel period when the customers will not be eligible for the discounts).
- Valid on Qatar Airways operated flights only, currently operating to over 170 destinations. Our network is growing with re-opening of markets. (Not applicable on any interline or codeshare

- صالح لحاملي بطاقات ميم الائتمانية (انفينيت ، سيجنتشر، البلاطينية، ميم مرسول)
- صالح لحجوزات الطيران التي تتم بين 31 مارس حتى 31 يوليو 2024، مع صلاحية السفر حتى 30 سبتمبر 2024. السفر يجب أن يتم قبل 30 سبتمبر 2024.
- يسري العرض فقط على جميع الحجوزات التي تتم عبر qatarairways.com للرحلات القادمة من المملكة العربية السعودية عند الدفع باستخدام بطاقة ميم فيزا باستخدام الرمز الترويجي 'VISA24' .
- لا يوجد حد أدنى لهذا العرض.
- يجب إجراء الدفع عبر الإنترنت باستخدام بطاقة ميم فيزا الائتمانية في وقت الحجز
- ينطبق هذا الخصم فقط على السعر الأساسي وليس على أي ضرائب.
- تنطبق فترات غير مشمولة بالعرض ( هي فترة السفر التي لا يكون فيها العملاء مؤهلين للحصول على الخصومات).
- العرض صالح على الرحلات التي تشغلها الخطوط الجوية القطرية فقط، ونحن نسير حاليا رحلات الى أكثر من 170 وجهة. شبكتنا تنمو مع إعادة فتح وجهات جديدة. (لا ينطبق على أي رحلات مشتركة أو رحلات مشاركة بالرمز).

### Gulf International Bank - Saudi Arabia

a Saudi Closed Joint Stock company with a capital of SAR (7,500,000,000)  
Unified Number (7001399042); Commercial Registration No. (2052001920)  
P.O. Box 93 AlKhobar 31952 Kingdom of Saudi Arabia,  
Telephone: 8001166336, Website: meem.com  
National Address: 5515 Cooperative Council Rd - AlKhuzama Area,  
Unit No. 54, AlKhobar 34721-8208  
Licensed with number: 2007  
and operating under the Saudi Central Bank's control and supervision

### بنك الخليج الدولي - السعودية

شركة مساهمة سعودية مقفلة برأس مال (7,500,000,000) ريال سعودي،  
الرقم الموحد (7001399042)، سجل تجاري رقم (2052001920)  
صندوق بريد: 93 الخبر 31952، المملكة العربية السعودية،  
هاتف: 8001166336 الموقع الإلكتروني: meem.com  
العنوان الوطني: 5515 طريق مجلس التعاون - حي الخزامى،  
وحدة رقم 54، الخبر 34721-8208  
مرخص لها برقم ترخيص: 2007،  
وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي

- Qatar Airways will not be responsible for any fare differences if customers fail to enter the given promo code at the time of booking.
- The offer percentage discounts may not be used with other discount coupons, promotions, or special offers.
- If exclusive savings are available, they should be shown at the time of the booking.
- Customers who did not receive a discount, cannot be credited retrospectively.
- The discount is applicable only on the \*base fare amount and not to the \*\* taxes, surcharges and fees in both business & economy class and will apply to booking classes: D, I, K, M, L, V, S, N, R, for travel before 30 September 2024.
- ❖ Base fare: this is the ticket fare after deducting the airline-imposed taxes, fees and surcharges.
- ❖ Taxes include airline-imposed taxes, airport taxes and government-imposed taxes.
- The exclusive offers / discounts under these programs cannot be clubbed with any other offer or discount extended by Qatar Airways as part of any other arrangement.

- لن تكون الخطوط الجوية القطرية مسؤولة عن أي فروق في الأسعار إذا فشل العملاء في إدخال الرمز الترويجي المحدد في وقت الحجز.
- لا يمكن استخدام خصومات النسبة المئوية للعرض مع كوبونات الخصم أو العروض الترويجية أو العروض الخاصة الأخرى.
- ستطبق الخصومات الحصرية على الاسعار مباشرة في وقت الحجز.
- العملاء الذين لم يحصلوا على الخصم، لا يمكن إضافته لهم بأثر رجعي.
- ينطبق الخصم فقط على مبلغ السعر الأساسي \* وليس على الضرائب والرسوم الإضافية والرسوم في كل من درجتي رجال الأعمال والسياحية، وينطبق على درجات الحجز: D، I، K، M، L، V، S، N، R، للسفر قبل 30 سبتمبر 2024.
- ❖ السعر الأساسي: سعر التذكرة بعد خصم الضرائب والرسوم والرسوم الإضافية التي تفرضها شركة الطيران.
- ❖ تشمل الضرائب: الرسوم التي تفرضها شركات الطيران، وضرائب المطارات، والضرائب التي تفرضها الحكومة.
- لا يمكن الجمع بين العروض/الخصومات الحصرية بموجب هذه البرامج مع أي عرض أو خصم آخر تقدمه الخطوط الجوية القطرية كجزء من أي ترتيبات أخرى.

#### Gulf International Bank - Saudi Arabia

a Saudi Closed Joint Stock company with a capital of SAR (7,500,000,000)  
 Unified Number (7001399042); Commercial Registration No. (2052001920)  
 P.O. Box 93 AlKhobar 31952 Kingdom of Saudi Arabia,  
 Telephone: 8001166336, Website: meem.com  
 National Address: 5515 Cooperative Council Rd - AlKhuzama Area,  
 Unit No. 54, AlKhobar 34721-8208  
 Licensed with number: 2007  
 and operating under the Saudi Central Bank's control and supervision

#### بنك الخليج الدولي - السعودية

شركة مساهمة سعودية مغلقة برأس مال (7,500,000,000) ريال سعودي،  
 الرقم الموحد (7001399042)؛ سجل تجاري رقم (2052001920)  
 صندوق بريد: 93 الخبر 31952، المملكة العربية السعودية،  
 هاتف: 8001166336 الموقع الإلكتروني: meem.com  
 العنوان الوطني: 5515 طريق مجلس التعاون - حي الخزامى،  
 وحدة رقم 54، الخبر 34721-8208  
 مرخص لها برقم ترخيص: 2007،  
 وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي

- Please note that market-specific promotional fares may be available for selected dates and destinations and may not be eligible for the discounts under this offer. All available options, together with the applicable terms & conditions for each fare will be displayed at the time of booking for you to make your selection.
- Under no circumstance will the offer / discount being offered under this Program be settled with cash in lieu by VISA, or Qatar Airways, or by meem.
- Offer is discounted on base fares only and not valid for any form of cashback.
- Date change, Reissue, Refund charges will be applicable as per the fare rules.
- Offer provides the normal Qatar Airways baggage allowance. Any additional baggage will be charged as per the normal baggage policy.
- Seats are limited and might not be available on all flights; Seat reservations are subject to availability in the respective cabin class at the time of booking.
- Standard Qatar Airways rules and regulations of the respective booking class will apply to all tickets purchased at the discounted price.
- Qatar Airways is not responsible for any delay for any reasons beyond its control.

- يرجى ملاحظة أن الأسعار الترويجية الخاصة بالسوق قد تكون متاحة لتواريخ ووجهات محددة، وقد لا تكون مؤهلة للحصول على الخصومات بموجب هذا العرض. سيتم عرض جميع الخيارات المتاحة، بالإضافة إلى الشروط والأحكام المطبقة لكل سعر، في وقت الحجز لتتمكن من تحديد اختيارك.
- لن يتم تحت أي ظرف من الظروف تسوية العرض/الخصم المقدم بموجب هذا البرنامج نقدًا عن طريق شركة VISA أو الخطوط الجوية القطرية أو ميم.
- يتم خصم العرض على الأسعار الأساسية فقط ولا يسري على أي شكل من أشكال الاسترداد النقدي.
- سيتم تطبيق رسوم تغيير التاريخ وإعادة الإصدار واسترداد الأموال وفقًا لقواعد الأسعار.
- يوفر العرض الحد الأقصى المسموح به للأمتعة على متن الخطوط الجوية القطرية. سيتم فرض رسوم على أي أمتعة إضافية وفقًا لسياسة الأمتعة العادية.
- المقاعد محدودة وقد لا تكون متاحة على جميع الرحلات. تخضع حجوزات المقاعد لمدى توفرها في درجة المقصورة المعنية في وقت الحجز.
- سيتم تطبيق قواعد وأنظمة الخطوط الجوية القطرية القياسية الخاصة بدرجة الحجز المعنية على جميع التذاكر المشتراة بالسعر المخفض.
- الخطوط الجوية القطرية ليست مسؤولة عن أي تأخير لأي أسباب خارجة عن إرادتها.

#### Gulf International Bank - Saudi Arabia

a Saudi Closed Joint Stock company with a capital of SAR (7,500,000,000)  
 Unified Number (7001399042); Commercial Registration No. (2052001920)  
 P.O. Box 93 AlKhobar 31952 Kingdom of Saudi Arabia,  
 Telephone: 8001166336, Website: meem.com  
 National Address: 5515 Cooperative Council Rd - AlKhuzama Area,  
 Unit No. 54, AlKhobar 34721-8208  
 Licensed with number: 2007  
 and operating under the Saudi Central Bank's control and supervision

#### بنك الخليج الدولي - السعودية

شركة مساهمة سعودية مقفلة برأس مال (7,500,000,000) ريال سعودي،  
 الرقم الموحد (7001399042)؛ سجل تجاري رقم (2052001920)  
 صندوق بريد: 93 الخبر 31952، المملكة العربية السعودية،  
 هاتف: 8001166336 الموقع الإلكتروني: meem.com  
 العنوان الوطني: 5515 طريق مجلس التعاون - حي الخزامى،  
 وحدة رقم 54، الخبر 34721-8208  
 مرخص لها برقم ترخيص: 2007،  
 وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي

- For travel involving multiple booking classes, the most restrictive fare rules apply to the entire itinerary.
- All bookings are subject to availability, please go through the general Terms and Conditions available at the link which a user will be able to access before confirming the booking.
- Please review detailed fare rules at the time of booking.

- بالنسبة للسفر الذي يشتمل على درجات حجز متعددة، تنطبق قواعد الأسعار الأكثر تقييداً على خط سير الرحلة بأكمله.
- تخضع جميع الحجوزات لمدى التوفر، يرجى الاطلاع على الشروط والأحكام العامة المتوفرة على الرابط الذي سيتمكن المستخدم من الوصول إليه قبل تأكيد الحجز.
- يرجى مراجعة قواعد الأسعار التفصيلية في وقت الحجز.

#### **Gulf International Bank - Saudi Arabia**

a Saudi Closed Joint Stock company with a capital of SAR (7,500,000,000)  
Unified Number (7001399042); Commercial Registration No. (2052001920)  
P.O. Box 93 AlKhobar 31952 Kingdom of Saudi Arabia,  
Telephone: 8001166336, Website: meem.com  
National Address: 5515 Cooperative Council Rd - AlKhuzama Area,  
Unit No. 54, AlKhobar 34721-8208  
Licensed with number: 2007  
and operating under the Saudi Central Bank's control and supervision

#### **بنك الخليج الدولي - السعودية**

شركة مساهمة سعودية مغلقة برأس مال (7,500,000,000) ريال سعودي،  
الرقم الموحد (7001399042)؛ سجل تجاري رقم (2052001920)  
صندوق بريد: 93 الخبر 31952، المملكة العربية السعودية،  
هاتف: 8001166336 الموقع الإلكتروني: meem.com  
العنوان الوطني: 5515 طريق مجلس التعاون - حي الخزامى،  
وحدة رقم 54، الخبر 34721-8208  
مرخص لها برقم ترخيص: 2007،  
وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي